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Till alla medlemmar i Brf Valvet   
 
 
Information nr 3 om stambytesprojektet - vad händer?  
 
Vi är nu i i slutfasen av upphandlingen. Entreprenör är vald och nu ska detaljer i avtalet 
sättas på plats, bland annat en mer detaljerad tidplan. Vi kommer att redovisa vem som är 
entreprenör så snart avtalet är slutligt tecknat. 
 
Möten har genomförts med Birkagården och vi jobbar tillsammans med dem för att få 
förskolans verksamhet att fungera under stambytet. Entreprenören har lämnat in ansökan 
vad gäller etableringsytor på gatumark och undersöker även möjligheten att nyttja gården 
eller andra ytor i närheten.  
 
Som det nu ser ut räknar vi med att avtal tecknas inom de närmaste veckorna och att de 
första arbetena kan starta efter sommaren. Mest sannolikt är att arbetet påbörjas i 76:an. 
Så fort vi vet mera om tidplanen och hur olika delar av husen berörs tidsmässigt kommer vi 
att skicka ut mer information. 
 
Vi har haft bankkontakter och fått bekräftat att finansieringen av stambytet inte kommer att 
vara något bekymmer då föreningens ekonomi bedöms som mycket solid. 
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